

Title (en)
Façade cover assembly.

Title (de)
Fassadebekleidungseinheit.

Title (fr)
Ensemble d'habillage de façades.

Publication
EP 0466992 A1 19920122 (FR)

Application
EP 90402054 A 19900717

Priority
FR 8907060 A 19890530

Abstract (en)
Facade-cover assembly comprising panels each formed from a single metal sheet part bent in order to constitute a plane central portion (1) and four edges inclined with respect to this central zone. A first (6) of these edges bears a plane extension (11), parallel to the central zone, and away from the latter, and provided with means (16, 17) for linking up with the fixing members which can be vertical extruded sections (20) bearing lugs (323, 34) intended to interact with the fastening means (16, 17) and, moreover, two holes (14, 15) for fastening to an adjacent panel, and a second (8) of the edges, opposite the first edge, bears a second extension (13), plane and parallel to the central zone, on its face opposite the central zone, of the fastening lugs (17, 18) which interact with the fastening holes (14, 15) of the adjacent panel. A panel is preferably installed at the same time onto the fixing members and onto the adjacent panel, by means of a simple lateral movement.

Abstract (fr)
Ensemble d'habillage de façade comprenant des panneaux formés chacun d'une pièce de tôle unique, pliée pour constituer une partie centrale plane (1), et quatre bords inclinés par rapport à cette zone centrale. Un premier (6) de ces bords porte un prolongement plan (11), parallèle à la zone centrale, et s'écartant de celle-ci, et pourvu de moyens de liaison (16, 17) avec les organes de fixation qui peuvent être des profilés verticaux (20) portant des ergots (323, 34) destinés à coopérer avec les moyens d'accrochage (16, 17), et d'autre part, deux trous (14, 15) d'accrochage avec un panneau adjacent, et un second (8) des bords, opposé au premier, porte un second prolongement (13), plan et parallèle à la zone centrale, sur sa face opposée à la zone centrale, des ergots d'accrochage (17, 18) qui coopèrent avec les trous d'accrochage (14, 15) du panneau adjacent. De préférence, la mise en place d'un panneau à la fois sur les organes de fixation et sur le panneau adjacent se fait par un simple déplacement latéral.

IPC 1-7
E04F 13/08; E04F 13/12

IPC 8 full level
E04F 13/08 (2006.01); E04F 13/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 13/081 (2013.01); E04F 13/0848 (2013.01); E04F 13/12 (2013.01); E04F 2201/0511 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2231829 A1 19741227 - PREVITE ANTHONY [IE]
- [AD] FR 1180782 A 19590609
- [A] US 2862585 A 19581202 - MCCHESNEY HENRY A
- [A] US 3681885 A 19720808 - GOGGINS FRANKLIN
- [A] US 2128976 A 19380906 - VOEGELI HENRY E
- [A] US 1693438 A 19281127 - ALFRED GOODELL
- [A] GB 2166772 A 19860514 - SPECIALTIES CONST
- [A] US 4063393 A 19771220 - TOTI ANDREW J

Cited by
US8769901B2; US8991127B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
FR 2647833 A1 19901207; FR 2647833 B1 19940422; EP 0466992 A1 19920122; EP 0466992 B1 19931215

DOCDB simple family (application)
FR 8907060 A 19890530; EP 90402054 A 19900717